

Для повышения доступности и качества оказания медицинской помощи заключен договор между ОИЯИ и ФБУЗ МСЧ № 9 ФМБА России о создании сверхштатных медицинских кабинетов врачей-специалистов (вне программы ОМС и ДМС) для медицинского обслуживания работников ОИЯИ по специальностям: врач-кардиолог, врач-гастроэнтеролог, врач-онколог, врач-отоларинголог, врач-офтальмолог, врач участковый цехового врачебного участка, врач УЗИ, врач функциональной диагностики.

Работа кабинетов врачей-специалистов начата в сентябре 2018. В октябре планируется завершить укомплектование медицинских кабинетов врачами-специалистами и медицинскими сестрами в объеме, предусмотренном договором.

Прием врачами-специалистами будет предоставляться для всех работников ОИЯИ, в т.ч. неприкрепленных к МСЧ №9.

Сотрудникам ОИЯИ, прикрепленные к МСЧ №9 по-прежнему смогут обращаться и к другим врачам-специалистам поликлиники МСЧ № 9.

Запись на прием осуществляется:

1. На сайте электронной регистратуры МСЧ №9 msch9-reg.jinr.ru (раздел «Профпатология», далее выбор врача-специалиста.)
2. Посредством системы «Инфомат» - раздел Врачи для ОИЯИ
3. По телефону 216-74-80, при этом необходимо информировать оператора об обращении работника ОИЯИ в регистратуре поликлиники для взрослых.

На приеме необходимо предъявить пропуск ОИЯИ или справку Отдела кадров ОИЯИ о принадлежности к организации.

Для мониторинга реализации договора с МСЧ №9 создана рабочая группа из сотрудников ОИЯИ. Просьба направлять замечания и предложения по улучшению медицинского обслуживания на электронный адрес рабочей группы: jinr_doctors@jinr.ru.

Dear colleagues,

please find below information about a program for special medical care of JINR staff members.

Regards,

Alexander Verkheev

State hospital №9 (MSCH 9) has started a program for special medical care of JINR staff members.

To improve the availability and quality of medical assistance contract between JINR and Russian state hospital № 9 on the establishment of supernumerary medical offices of medical specialists (beyond the program of compulsory health insurance and private medical insurance) for medical care of JINR staff in the field of: a cardiologist, a gastroenterologist, oncologist, otolaryngologist, ophthalmologist, primary care physician, the district medical station, ultrasonographer, functional diagnostics doctor.

The work of specialists started in September 2018. In October it is planned to complete the staffing of the medical stations with doctors and nurses to the extent that is provided in the agreement.

Medical appointments will be provided for all employees of JINR, including unattached to the hospital №9. The JINR staff members attached to the hospital №9 will still be able to apply to other doctors-specialists of the hospital № 9.

The appointments are made:

1. At the website of MSCH №9: msch9-reg.jinr.ru (find "occupational pathology", then choose a specialist.)
2. Through the INFOMAT system - a section of Doctors for JINR
3. By the phone 216-74-80, it is necessary to inform the operator about the claim of a JINR employee at the reception desk of MSCH 9.

At the appointment it is necessary to show a pass to the JINR or the approval of the JINR personnel office on the belonging to the organization.

To monitor the implementation of the agreement with MSCH №9, a working group of JINR employees has been formed. Please send your comments and suggestions to improve medical services to the email address of the working group: jinr_doctors@jinr.ru.

The JINR Directorate